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Представленная статья посвящена анализу общего положения в сфере въездного и выездного
туризма в Республике Марий Эл. Рассмотрен как общий потенциал данной сферы, так и кон-
кретные направления его развития и крупные инвестиционные проекты в республике. При-
ведены экспертные оценки перспективности развития туристической деятельности с учетом
климато-географических, историко-архитектурных, и природно-экологических особенностей
нашего региона.

The article is devoted to the general state of domestic and inbound tourism sphere in the Republic of
Mari El. It considers both the common potential of this industry and specific lines of development and
large investment projects being implemented in the republic. The expert judgments of tourism devel-
opment availability considering climate and geographical, historical and architectural, natural and
ecological features of our region are also given in the article.


